
 

Cancellation 

Credit cards will be charged as short as possible before the meeting, and cancellation will be 

at no charge till February 25th, 2022. From February 26th, 2022 until arrival, 80 % of the 

booked arrangements and the total congress fee of CHF 150.- will be charged. Therefore, the 

conclusion of a travel insurance is warmly recommended. In case of official travel restriction 

due to Covid-19, we will guarantee cancellation at no charge until arrival.  

 

Stornierung 

Die Kreditkarten werden möglichst spät belastet, und bis zum 25. Februar 2022 ist die 

Stornierung kostenfrei. Ab 26. Februar 2022 bis zur Anreise werden 80 % des gebuchten 

Arrangements zuzüglich der Kongressgebühr von CHF 150.- belastet. Deshalb empfehlen wir 

den Abschluss einer Reiseversicherung. Bei behördlich verordneter Einschränkung der 

Reisefreiheit wegen Covid-19 garantieren wir hingegen eine kostenfreie Stornierung bis zur 

Anreise.  
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